
 

Referat fra styremøte. 
Møte nr. 7 – 2023. 

 

Dato: 21. oktober 2023. Sted: Torggata 12, 0181 Oslo 
Klokken: 10.00 – 17.30  
Deltakere: 
 

Kai Christoffersen, Ann-Helén Strandheim, Gry Marthinussen (Teams), Marianne Holmli, 
Bente Vangen. 
Gry Anita Pedersen, Rikke Søhoel. 

Forfall:  
Ikke møtt  

 
Dagsorden 

Sak                                                  Innhold: 
Saker som ikke er ferdig behandlet er merket som utestående sak: US. 

A Godkjenning av innkalling og dagsorden. 
 
Vedtak: Godkjent uten kommentar 

B Økonomi. 
 
Kassa beholdning pr i dag?  

• Utgifter Oslo Dog Show 
• Regnskap Spesialen. 

 
Vedtak: Saldo pr  21.10.2023 – kr 263 936,73 
Mangler noen bilag fra Oslo Dog Show, pr dags dato kr 17 531,65 
Regnskap spesialen: kr 35 137,18. Mangler noen bilag der også for total oversikt 
BOAS-seminaret i juni – kr 22 077,25 

28-2023 Styrearbeid. 
• Roller og oppgaver.  US. 
• Samarbeid i styret. US. 
• Bruk av sosiale medier. (oppbevaring av brukernavn og passord) 
• Hjemmeside. US. 
• Medlemsblad. US. 
• Medlemsmøter.  
•  

Vedtak:  
 
Bruk av sosiale medier – vi jobber fortsatt med å få tilgang til klubbens side på facebook 
 
Vi behandlet punktet medlemsmøter. 



Marianna har snakket med Marianne Skogli (?) om å ha et møte med medlemmene våre om 
hvilken jobb som er lagt ned i Bulldogklubben når det gjelder BOAS. Wenche har sagt at hun 
kan gjøre det gratis. Marianne snakker med Wenche om et møte så snart som mulig. 
Arbeidet som er gjort i Bulldogklubben 
Prioritet en er vekt 
Hva hun anbefaler oss å gjøre 
Testing for å få statistikk på rasen 
 

• Vi bør invitere dommere til et Teams møte hvor vi går gjennom rasestandard og hva 
dommere skal være nøye på og hva som kan gå. Spørre Christine Sonberg om hun 
kunne tenke seg å holde det? 

29-2023 Årsmøte 2024 med tid og sted.  
• Gjennomgang av vedtekter. 
• Forslag til endringer. 

 
Vedtak: 7. april 2024 kl 11.00 på Teams 
Forslag til endring: Endre tid for årsmøtet til utgangen av juni – 30. juni. 

30-2023 HR-dom og hundeloven. 
 
Saksunderlag: 
Som dere i mopsklubben sikkert har fått med dere, foreligger det nå dom i Høyesterettssaken. 
Den legger klare føringer for videre avl hva gjelder BOAS, der det å avle på BOAS grad 2 nå 
ansees som brudd på Dyrevelferdsloven. Dette vil naturligvis også legge føringer for videre 
avl av mops, som jo benytter seg av samme graderingssystem som dommen baserer seg på. 
Vi ønsker i den forbindelse et møte med styret i Mopsklubben, der vi sammen kan ha en 
innledende samtale om videre avl av rasen deres. Jeg håper mopsklubben har mottatt 
invitasjon til kveldens informasjonsmøte med Hovedstyret og advokat Anette Fjeld, og at 
du/dere skal delta. Informasjon som fremlegges i kveldens møte er svært viktig å få med seg, 
især for deres rase som jo ligger nærme mange av de samme helseutfordringene som er nevnt 
i dommen angående engelsk Bulldog. 
 
Og kan du sammenkalle styret og komme tilbake til meg med et tidspunkt for et felles møte 
med oss i NKK? Aller helst denne uken eller neste (fortrinnsvis dagtid), da det haster med å 
gå innført restriksjoner på BOAS grad 2. 

 
Vedtak: Veterinær i NKK Renate Sjølie kom og informerte om HR-dom og hvilke 
konsekvenser det vil få for mops. 
HR sier at det er brudd på Dyrevelferdslovens §25 å bruke grad 2 i avl. 
Bulldogklubben har hatt et avlsprogram hvor resultater viser at det virker. 
 
NKK har lagt inn avlssperre på BOAS grad 2 i sitt system. Alle parringer foretatt etter 
dommen i HR – 11.10.2023 - hvor det blir brukt avlsdyr med grad 2 får ikke registret valpene 
i NKK. 
 
Vi må sende ut informasjon direkte fra klubben til våre oppdrettere og medlemmer hvor vi 
støtter oss til NKK. Lage et eget skriv med kun informasjon om dommen. 
 
Utarbeide et avlsprogram og dokumentere alt. 
Oversikt over hvor mange kull 



 
Et viktig arbeid er å få vanlige mopseeiere til å teste. 
 
Oppdrettere oppfordre sine valpekjøpere til å BOAS-teste sine hunder når de er 18 mnd. 
 
Det bør også komme fram at det kan hjelpe å holde dyret i god kondisjon og holde en sunn 
vekt da man kan se at det er en sammenheng mellom overvekt og BOAS-grad. Det kan 
derfor være lurt å slanke dyret og ta en ny test. 
 
Vi bør nå over en 3-års periode – teste flest mulig avkom hvor målet er: 

• Samle inn data pr i dag 
• Hvor mange mops finnes totalt 
• Hvor stor %-del er testet 
• Sette mål 
• Oversikt over selvfødende, født en valp og resten assistert, keisersnitt 

 
Oversikt over parringer fra 1.1.2017 – februar 2022 
207 parret naturlig, 26 insiminert. 
234 fødsler totalt hvorav 

• 195 hadde naturlig fødsel 
• 33 keisersnitt 
• 6 fødte 1 valp så keisersnitt 

 
I vårt arbeid med avlsprogram for mops vil vi samarbeide tett med NKK. 

31-2023 Oslo Dog Show 2024. 
 
Dato for arrangementet er 20 til 22. september. 
Dato i 2025 blir 14 til 16. november. 
 
Vedtak: Bestille 2-3 roll-ups hos Oslo Kongressenter. Klubben har fått en god pris der på kr 
1500,- pr stk. Rikke lager forslag. Utg.pkt hjemmeside design. 

32-2023 
 
 
 
 
Ann-Helen, 
Bente og 
Marianne. 

Utstillinger og aktiviteter. 
 
Planer for 2024, 2025 og 2026. 
Forslag på dommere. 
 
Utstillingskomiteen legger frem sine forslag. 
 
 
Vedtak: Ann-Helen Strandheim leder i utstillingskomiteen. 
Spesial og klubbutstilling 2024:  
Dommer spesialen: Christine Sonberg 
Dommer Klubbutstilling: Toril Dønheim 
Sponsorer: Hund1, Glade poter, Dogtail 
 
2025: Spesial i Vestby og klubbutstilling i forbindelse med NKK Trondheim 
 
2026: Spesial i Vestby, klubbutsilling? 
 
Vi fortsetter med aktiviteter rundt spesialen; grillbuffet, hundeløp? Lotteri? 



 
Lotteri: Vi setter igang arbeidet med å samle inn premier nå, og har lotteri med trekning 
kanskje før jul hvis vi får inn nok premier. Ann-Helen lager oversikt over premier. 
 

33-2023 Representantskapsmøte 62 NKK 
 

• Behandling av sak 5a, innkomne saker: Endring i Regler for registrering av hund, 
pkt. 6. Krav om godkjent kennelnavn. 

 
Vedtak: Vi stiller oss bak forslaget. 
 

34-2023 Eventuelt. 
• Deltaker i NKK sitt Brachycephalråd 
• RAS 
• Helse- og sunnhetsråd 

 
Vedtak: 
 
Styret ønsker Kai Christoffersen som deltaker i NKK sitt Brachycephalråd. 
 
RAS – Klubben skal nå lage et eget avlsprogram som vil erstatte RAS.  
 
Styret vedtok å opprette et helse og sunnhetsråd. Vi har 3 kandidater som vil bli forespurt. 

 

Neste styremøte 14. november klokken 20.00-21.30 


